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     Drugi redovni sastanak novoizabranog kara&scaron;evskog mjesnog vije�a održan je u  dvorani za sastanke  iz Doma
kulture u Kara&scaron;evu, 23.07.2012. godine, u prisustvu 11 od ukupno 13 lanova ovog predstavni�kog tijela žitelja
kara&scaron;evske op�ine. Sljede�i sastanci kara&scaron;evskog mjesnog vije�a održat �e se najvjerojatnije u puno ve�oj i
prikladnije opremljenoj dvorani &bdquo;Amfiteatar&ldquo; iz Sredi&scaron;njeg Sjedi&scaron;ta ZHR-a, bar je nas tako
informirao prof. Radan, kara&scaron;evski knez, a to �e ujedno znaiti i poetak vra�anja prvobitne namjene na&scaron;emu
Domu kulture.



     Na ovom sastanku konstituirane su i tri radne komisije Mjesnog vije�a, ekonomsko &ndash; financijska, komisija za
naobrazbu i &scaron;portske aktivnosti te komisija za mjesnu javnu administraciju i pravo. Svaka od ovih komisija ima
izabranog predsjednika, tajnika i tri lana, izabrana na nain da svaka stranka ima predstavnika u svim komisijama.



     Kara&scaron;evsko mjesno vije�e je jednoglasno odobrilo projekt odluke glede eksploatiranja i valorificiranja odre�ene
koliine drveta iz op�inske &scaron;ume kojega je inicijirao viciknez Petar Njagul. Manji dio tog drveta �e biti kori&scaron;�en
za opskrbljivanje kara&scaron;evskih javnih institucija, a ostali dio drveta �e biti prodan na javnoj licitaciji.
&Scaron;portskoj asocijaciji Prolaz Kara&scaron;evo dodijeljeno je 12.000 leja iz mjesnog budžeta za pokrivanje dijela
tro&scaron;kova ekipe u nadolaze�em prvenstvu 4. lige. Odlukom kara&scaron;evskih mjesnih izabranika jednoglasno je
usvojen i projekt odluke za izmjenu prorauna kara&scaron;evske op�ine i modificiranje investicija.



     Na kraju zasjedanja kara&scaron;evskog Mjesnog vije�a bilo je rijei i o Kaj�u, glavnome kara&scaron;evskom
ekonomskom putu, koji je napu&scaron;ten, degradiran i te&scaron;ko prohodan. Kaj� je županijski put i županija je dužna
planirati i održavati sve puteve kojima upravlja. Kara&scaron;evski je knez obavijestio vije�nike kako od 2005. godine
naovamo postoje stalna obe�anja županije vezana za popravak tog puta, ali ta obe�anja nikako da urode plodom. Upravo
zbog toga je na zasjedanju vije�nika odlueno da se formira jedno izaslanstvo sastavljeno od kneza, vicikneza i jednog
predstavnika svake politike stranke koja je zaradila izbore u kara&scaron;evskoj op�ini, a to �e izaslanstvo imati nimalo lak
i ugodan zadatak spomenuti predsjedniku županije da je prema zadnjim obe�anjima put Kaj� trebao biti dovr&scaron;en do
kraja ove godine.  



Prioriteti za kara&scaron;evsku op�inu




     Tre�a redovna sjednica novoizabranog kara&scaron;evskog Mjesnog vije�a održana je 13.08.2012.u dvorani Amfiteatar iz
zgrade Zajedni&scaron;tva Hrvata u prisustvu kara&scaron;evskog kneza i svih trinaest lanova Vije�a. Na poetku
zasjedanja jednoglasno je odobren zapisnik prija&scaron;njeg sastanka, a zatim je odobren i predloženi dnevni red.
Jakob Domaneanc, lan kara&scaron;evskog Mjesnog vije�a sa strane ZHR-a, odustao je iz osobnih razloga od mjesta u
Vije�u, a prazno mjesto je zauzeo Nicolae Ifca, tako�er lan ZHR-a, iji mandat je Vije�e validiralo jednoglasno. Tako�er,
odobrena je na ovom sastanku &scaron;kolska mreža na nivou op�ine Kara&scaron;evo za &scaron;kolsku godinu 2012-
2013, osnovano je peterolano povjerenstvo za provo�enje licitacije za prodaju odre�ene koliine drveta iz
kara&scaron;evske op�inske &scaron;ume te je odobrena svota od 45 tisu�e leja iz mjesnog prorauna za modernizaciju
kara&scaron;evskog sredi&scaron;ta, koji se proteže od zgrade op�ine i prodajnog centra pa sve do crkve Marijina
uznesenja.
U najboljoj namjeri da osigura razvoj kara&scaron;evske op�ine, kara&scaron;evski knez je predstavio Vije�u prioritete
komande koji bi se trebali ostvariti ili zapoeti do kraja ove godine, ovisno o raspoloživom vremenu i novcima. Rehabilitacija
županijskog puta Kaj�, koji se proteže od ulaska u Kara&scaron;evo pa sve do Kantara i koji se jo&scaron; uvijek nalazi pod
ingerencijom pasivne Kara&scaron; &ndash; severinske županije, glavni je prioritet kara&scaron;evske komande.
Komanda namjerava izraditi u najkra�e vrijeme projekt za izgradnju novoga mjesta za svadbe i veselja u
Kara&scaron;evu, projekt koji �e biti adaptiran kara&scaron;evskim obiajima i tradicijama. Zgrada kara&scaron;evske
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op�ine �e biti pro&scaron;irena prema parku, s nekoliko ureda i jednim adekvatnim prostorom za sastanke gdje bi se
ubudu�e trebali organizirati sastanci Mjesnog vije�a. Pored pro&scaron;irivanja zgrade op�ine i rehabilitacije sredi&scaron;ta
u Kara&scaron;evu, komanda namjerava izgraditi jedan park za djecu i jedan veliki most za prolaz vozila u blizini
pje&scaron;akog mosta iz neposredne sredine sela. Za Nermi� je predvi�ena modernizacija jedne ulice kao i i&scaron;�enje
obala tamo&scaron;njeg potoi�a, dok je za Jabale planirana modernizacija prostora ispred crkve i i&scaron;�enje mjesnog
groblja.


Ivan Dobra



Uniunea Croatilor din Romania  | Zajednistvo Hrvata u Rumunjskoj

http://www.zhr-ucr.ro Powered by Joomla! Generat: 17 April, 2024, 02:01


